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Vragen van het lid Wolbert (PvdA) aan de staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over kwaliteitsproblemen in verpleeghuizen 
(ingezonden 19 april 2012). 

Vraag 1
Wat vindt u van het bericht dat ongeschoolde medewerkers medicijnen 
zouden uitdelen in verpleeghuizen?1 

Vraag 2
Was u daarvan op de hoogte? Was de Inspectie ervan op de hoogte? 

Vraag 3
Is het waar wat de beroepsvereniging Verpleegkundigen & Verzorgenden 
Nederland (V&VN) stelt, namelijk dat er amper nog verpleegkundigen op 
HBO- niveau in verpleeghuizen werken? 

Vraag 4
Wat vindt u van het verhaal van de medewerker die in dezelfde krant vertelt 
dat de bewoners in het verpleeghuis in het westen van Nederland geen 
activiteiten krijgen aangeboden? Is dat eigenlijk verplicht? Moet dat alleen 
groepsgewijs of ook individueel als mensen niet aan groepsactiviteiten 
kunnen meedoen? 

Vraag 5
Denkt u dat de Beginselenwet Zorg iets zal veranderen aan deze wantoestan-
den of is er in dergelijke verpleeghuizen iets anders aan de hand, bijvoor-
beeld gebrek aan goede leidinggevende capaciteit? 

Vraag 6
Heeft u er kennis van genomen dat in bet artikel wederom melding 
wordt gemaakt van incontinentiemateriaal dat niet verwisseld zou mogen 
worden? Kan een bewoner straks zonder bij te hoeven betalen via de 
Beginselenwet Zorg afdwingen zo vaak verschoond te willen worden als 
menselijkerwijs gezien gewenst is (dus vaker dan 2 keer per etmaal bijvoor-
beeld)? 

1 Volkskrant, 14 april 2012.
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Vraag 7
Hoe kan het gebeuren dat medicatiefouten zo weinig worden gemeld? Is dat 
ook een gevolg van gebrek aan kennis? 

Toelichting: 

deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid 
Gerbrands (PVV), ingezonden 18 april 2012 (vraagnummer 2012Z08277).
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